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Hej,
Tack för brevet. I början av 2019 gjorde er förening en liknande framställan till 
kommunstyrelsen. Den behandlades i april 2019 och styrelsen beslutade att avslå den. 
Grunden för avslaget var att kommunen under de närmsta åren har ett stort 
investeringsbehov samt att den kommunala ekonomin är väldigt ansträngd. Mot den 
bakgrunden såg kommunstyrelsen inga möjligheter att bifalla detta. I mitten av mars i år 
skickade ni ett brev till mig där ni gjorde en likande begäran som den i det aktuella brevet. I 
ljuset av detta, och att er senaste framställan i grunden är densamma som den från våren 
2019 och mars 2020, betraktar jag frågan som behandlad och avgjord.
 
Med vänlig hälsning
 
 
 
Fil. dr Stefan Dalin
Kommunstyrelsens ordförande (S)
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